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         KS-BOR.0002.6.2025 

 

Protokół 

Nr X/2024 

X sesji Sejmiku Województwa   

Warmińsko-Mazurskiego  

w dniu 18 lutego 2025 r. 

 

Początek sesji: godz. 12:01 

Zakończenie sesji: godz. 13:14 

Spośród 30 radnych uczestniczyło: 30 

 

Obecni radni:  

1. Andruszkiewicz Piotr, 

2. Astramowicz-Leyk Teresa, 

3. Bartnicki Bogdan, 

4. Bąkowska Maria, 

5. Bobek Jan, 

6. Chyl Marek, 

7. Cybulski Wojciech, 

8. Domżalski Zbigniew,  

9. Homza Zbigniew, 

10. Hordejuk Bernadeta,  

11. Jaskulska Sylwia, 

12. Kazimierczuk Marcin,  

13. Kochan Łukasz, 

14. Kozłowski Patryk, 

15. Kuchciński Marcin, 

16. Hoffleit Magdalena,  

17. Orzechowska Bogusława, 

18. Piątek Anna, 

19. Politewicz Tadeusz,  

20. Ruda Elżbieta,  

21. Słoma Jarosław, 

22. Sobiech Katarzyna,  

23. Sobierajski Tadeusz,  

24. Soćko Piotr, 

25. Turlej Robert, 

26. Ulewicz Bożenna, 

27. Warot Paweł Piotr, 

28. Wilczek Rafał, 

29. Wisowaty Bogusław, 

30. Wiśniewska Ewa. 
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Goście biorący udział w obradach: 

1. Wicewojewoda Warmińsko-Mazurski, p. Zbigniew Szczypiński, 

2. Zastępca Dyrektora Warmińsko-Mazurskiego Oddziału Wojewódzkiego Narodowego 

Funduszu Zdrowia w Olsztynie, p. Daria Lisowska, 

3. Zastępca Warmińsko-Mazurskiego Komendanta Państwowej Straży Pożarnej  

w Olsztynie, st. bryg. Tomasz Ostrowski,   

4. Naczelnik Wydziału Komunikacji Społecznej KWP w Olsztynie, p. Jolanta Ozioro,  

5. Prezes Zarządu Warmińsko-Mazurskiej Agencji Rozwoju Regionalnego w Olsztynie, 

p. Marek Karólewski,  

6. Dyrektor Handlu i Marketingu w Spółce Warmia i Mazury Sp. z o.o., zarządzającej 

Portem Lotniczym Olsztyn – Mazury, p.  Dariusz Naworski,  

7. Przewodniczący Związku Stowarzyszeń Niemieckich na Warmii i Mazurach,  

p. Henryk Hoch, 

8. Członkowie Młodzieżowego Sejmiku Województwa Warmińsko-Mazurskiego. 

 

1. Otwarcie sesji. 

 

Przewodniczący Sejmiku, p. Bogdan Bartnicki otworzył sesję i poinformował,  

że w sesji bierze udział 30 radnych. Kolejno powitał przybyłych gości i poprosił  

o uczczenie minutą ciszy pamięć zmarłych radnych województwa warmińsko-mazurskiego 

poprzednich kadencji, p. Teresy Nowakowskiej i p. Jana Harhaja. Następnie przedstawił 

zebranym ich biografię.  

 

2. Rozpatrzenie wniosków do porządku obrad. 

 

Przewodniczący Sejmiku poinformował, że radni otrzymali porządek obrad sesji  

i zapytał, czy są uwagi.  

Ponieważ nie było uwag, Przewodniczący Sejmiku przeszedł do realizacji porządku 

obrad, który kształtował się następująco: 

 

 

1. Otwarcie Sesji. 

2. Rozpatrzenie wniosków do porządku obrad. 

3. Sprawozdanie Marszałka Województwa z prac Zarządu w okresie między 

posiedzeniami Sesji. 

4. Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli początkujących, 

mianowanych i dyplomowanych w szkołach prowadzonych przez jednostkę 

samorządu terytorialnego za 2024 rok w szkołach i placówkach prowadzonych przez 

Województwo Warmińsko-Mazurskie – referująca: p. Maria Bąkowska - Członek 

Zarządu Województwa Warmińsko-Mazurskiego.  

5. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Planu gospodarki odpadami dla 

województwa warmińsko-mazurskiego na lata 2023-2028 – referująca: p. Maria 

Bąkowska - Członek Zarządu Województwa Warmińsko-Mazurskiego. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej 

Województwa Warmińsko-Mazurskiego na lata 2025-2042 – referujący: p. Marcin 

Kuchciński - Marszałek Województwa Warmińsko-Mazurskiego. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Województwa Warmińsko-

Mazurskiego na 2025 rok – referujący: p. Marcin Kuchciński - Marszałek Województwa 

Warmińsko-Mazurskiego. 
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8. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Gronowo 

Elbląskie – referujący: p. Robert Turlej - Członek Zarządu Województwa Warmińsko-

Mazurskiego. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Regulaminu określającego rodzaje świadczeń 

oraz warunki i sposób przyznawania pomocy zdrowotnej przysługującej 

nauczycielom oraz nauczycielom, którzy przeszli na emeryturę, rentę lub 

nauczycielskie świadczenie kompensacyjne szkół i placówek prowadzonych przez 

Samorząd Województwa Warmińsko-Mazurskiego – referująca: p. Maria Bąkowska - 

Członek Zarządu Województwa Warmińsko-Mazurskiego. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr L/767/23 Sejmiku Województwa 

Warmińsko-Mazurskiego z dnia 30 maja 2023 r. w sprawie trybu prac nad 

projektem uchwały budżetowej Województwa Warmińsko-Mazurskiego – 

referujący: p. Bogdan Bartnicki - Przewodniczący Sejmiku Województwa Warmińsko- 

Mazurskiego. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Planu Kontroli Komisji Rewizyjnej Sejmiku 

Województwa Warmińsko-Mazurskiego na 2025 rok – referujący: p. Patryk Kozłowski 

– Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Sejmiku Województwa Warmińsko- Mazurskiego. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie zmian Regulaminu Sejmiku Województwa Warmińsko-

Mazurskiego – referujący: p. Bogdan Bartnicki - Przewodniczący Sejmiku Województwa 

Warmińsko- Mazurskiego. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie projektu zmiany Statutu Województwa Warmińsko-

Mazurskiego – referujący: p. Bogdan Bartnicki - Przewodniczący Sejmiku Województwa 

Warmińsko- Mazurskiego. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji konkursowej oceniającej oferty 

złożone w otwartym konkursie ofert na wykonywanie w 2025 r. zadań z zakresu 

ochrony zabytków i opieki nad zabytkami – referująca: p. Maria Bąkowska - Członek 

Zarządu Województwa Warmińsko-Mazurskiego. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr LV/852/23 Sejmiku Województwa 

Warmińsko-Mazurskiego z dnia 19 grudnia 2023 r. w sprawie przystąpienia 

Województwa Warmińsko-Mazurskiego do Europejskiego Ugrupowania 

Współpracy Terytorialnej z ograniczoną odpowiedzialnością Euroregion Bałtyk – 

referujący: p. Marcin Kuchciński - Marszałek Województwa Warmińsko-Mazurskiego. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XIX/389/12 Sejmiku Województwa 

z dnia 28 sierpnia 2012 r. w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych, 

których właścicielem lub zarządzającym jest Województwo Warmińsko-Mazurskie – 

referująca: p. Katarzyna Sobiech – Wicemarszałek Województwa Warmińsko-

Mazurskiego.  

17. Podjęcie uchwały w sprawie wskazania przedstawicieli Sejmiku Województwa 

Warmińsko-Mazurskiego do prac w składzie Rady Działalności Pożytku Publicznego 

Województwa Warmińsko-Mazurskiego – referujący: p. Bogdan Bartnicki - 

Przewodniczący Sejmiku Województwa Warmińsko- Mazurskiego. 

18. Podjęcie uchwały w sprawie przekazania przez Sejmik Województwa Warmińsko-

Mazurskiego danych statystycznych w formie sprawozdania o ochronie przyrody 

 i krajobrazu za rok 2024 (formularz OS-7) – referująca: p. Maria Bąkowska - Członek 

Zarządu Województwa Warmińsko-Mazurskiego. 

19. Skargi, Wnioski, Petycje. 

20. Sprawy organizacyjne Sejmiku, w tym: 

a) podjęcie uchwały  w sprawie zmian w składzie osobowym Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji – referujący: p. Bogdan Bartnicki - Przewodniczący Sejmiku 

Województwa Warmińsko- Mazurskiego. 
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b) podjęcie uchwały  w sprawie zmian w składzie osobowym Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji – referujący: p. Bogdan Bartnicki - Przewodniczący Sejmiku 

Województwa Warmińsko- Mazurskiego. 

21. Przyjęcie protokołu z obrad IX Sesji Sejmiku z dnia 17.12.2024 r.  

22.  Sprawy różne. 

23. Oświadczenia radnych. 

24. Zamknięcie Sesji. 

 

3. Sprawozdanie Marszałka Województwa z prac Zarządu w okresie między 

posiedzeniami Sesji. 

 

Przewodniczący Sejmiku poprosił o zabranie głosu Marszałka Województwa.  

 

Marszałek Województwa, p. Marcin Kuchciński poinformował, że trwają rozmowy 

dotyczące przeglądu śródokresowego programu regionalnego Fundusze Europejskie  

dla Warmii i Mazur 2021-2027, a jednym z omawianych tematów jest port w Elblągu.  

Poinformował także, że podczas spotkania w Brukseli z dyrekcją programu regionalnego, 

mającego na celu odpowiedź na pytania i wątpliwości Komisji Europejskiej szczególnie  

w zakresie kwestii ekonomicznych i środowiskowych, otrzymano konkretne postulaty 

dotyczące aspektów środowiskowych, które należy uwzględnić.  Przedstawił szczegóły w tym 

zakresie i dodał, że rozmowy z Komisją Europejską są kontynuowane oraz zaplanowano 

kolejne spotkanie z Dyrekcją Generalną ds. Transportu i Portów Morskich. Wskazał,  

że do końca marca ma zostać złożony uzgodniony dokument dotyczący przeglądu 

śródokresowego. Na zakończenie wystąpienia Marszałek Województwa podkreślił, że liczy 

na pozytywne wyniki rozmów w sprawie portu w Elblągu. 

 

Radna Bożenna Ulewicz zwróciła uwagę na kwestie związane z oceną wniosków  

o dofinansowanie projektów w ramach programu regionalnego FEWiM 2021-2027, 

szczególnie dotyczące działania „Adaptacja do zmian klimatu”. Zapytała, dlaczego gmina 

Markusy została wykluczona z listy beneficjentów, mimo że teren gminy jest narażony  

na podtopienia i zalania, co zdaniem radnej wpisuje się w temat zmian klimatycznych.  

W dalszej części podkreśliła, że takie tereny powinny być traktowane priorytetowo  

w ogłoszonym konkursie. Ponadto, zapytała o gminę Szczytno, której ma zostać przyznana 

pomoc finansowa w zakresie ochrony przeciwpożarowej, ale nie aplikowała w ww. 

konkursie. Poprosiła o wyjaśnienie, czy gmina Szczytno nie zdążyła złożyć wniosku, czy też 

nie pasowała do profilu konkursu, który dotyczył zmian klimatycznych. Na koniec radna 

zauważyła, że dyrektorzy dwóch teatrów, Teatru im. Stefana Jaracza w Olsztynie i Teatru im. 

Aleksandra Sewruka w Elblągu nie zostali ujęci wśród nagrodzonych dyrektorów placówek 

kultury, mimo że pełnią swoje funkcje od ponad roku i zapytała, czy korzystają oni z innej 

puli nagród, czy po prostu nie zasłużyli na wyróżnienie. 

 

Radny Marcin Kazimierczuk odniósł się do przedstawionych informacji dotyczących 

negocjacji z Unią Europejską na temat portu w Elblągu i poprosił o informację, jak została 

oceniona dokumentacja (np. biznesplan itp.), którą przedstawił Prezydent Miasta Elbląga. 

Następnie zapytał, czy jest określony ostateczny termin na podjęcie decyzji przez Komisję 

Europejską.  

 

Marszałek Województwa w nawiązaniu do zgłoszonych pytań, odniósł się  

do konkursu dotyczącego Ochotniczych Straży Pożarnych i  wyjaśnił, że zmiany klimatyczne 

są priorytetem w działaniach samorządu.  Nadmienił, że w ramach ww. działania, ogłoszono 
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konkurs dedykowany dla OSP, a przy ocenie wniosków zastosowano określone kryteria, takie 

jak liczba wyjazdów oraz zaangażowanie w krajowym systemie ratowniczym. Na tej 

podstawie eksperci, zgodnie z ustalonymi kryteriami, ocenili wnioski i przyznali 

dofinansowanie jednostkom, które spełniły te wymagania. Następnie wyjaśnił, że jeśli chodzi 

o gminę Szczytno, kwestia ta dotyczyła poprzedniej sesji, podczas której procedowany był 

projekt uchwały w sprawie  udzielenia gminie wiejskiej Szczytno pomocy finansowej  

w formie dotacji celowej. W dalszej części odniósł się do kwestii nagród dla dyrektorów 

Teatrów i poinformował, że ich wypłata nie została zrealizowana z powodu braku 

przepracowania pełnego roku obrachunkowego, który jest wymagany do ich przyznania. 

Kolejno wyjaśnił, że dokumentacja związana z bieżącymi projektami, szczególnie 

dotyczącymi kwestii środowiskowych, jest wciąż analizowana i stanowi ważny element 

negocjacji z Komisją Europejską. Dodał, że w dalszym ciągu trwa debata na temat formy 

realizacji przekopu Mierzei Wiślanej, który wywołuje kontrowersje w kontekście ochrony 

środowiska. Przedstawił szczegóły w tym zakresie i poinformował, że do końca marca  

br.  należy przesłać uzgodniony dokument w związku z przeglądem śródokresowym. 

 

Radny Marcin Kazimierczuk wyraził zaniepokojenie, że kwestia przekopu Mierzei 

Wiślanej została połączona z wnioskiem o przebudowę portu w Elblągu, co zdaniem radnego  

może prowadzić do nieporozumień. Zwrócił uwagę, że należy oddzielić te dwa wnioski, 

podkreślając, iż projekt dotyczy wyłącznie modernizacji portu w Elblągu, a nie samego 

przekopu. Zaznaczył, iż takie rozróżnienie powinno pomóc rozwiać wątpliwości. 
 

Radna Bożenna Ulewicz poruszyła kwestię konieczności zwrotu środków przez 

beneficjentów projektów unijnych, wyrażając swoje zaniepokojenie sytuacją niewłaściwego 

wykorzystania funduszy. Zwróciła uwagę m.in. na przypadki zwrotu znacznych kwot przez 

firmy i zapowiedziała interpelację w tej sprawie. Ponadto zapytała, czy w obecnej 

perspektywie finansowej  istnieje możliwość ograniczenia takich sytuacji w celu zapewnienia 

właściwego wykorzystania środków unijnych. 

 

Marszałek Województwa odniósł się do zgłoszonych pytań i zapewnił,  

że w prowadzonych  rozmowach starają się oddzielać kwestie przekopu Mierzei Wiślanej  

od budowy portu. Podkreślił, że przekop już istnieje, więc obecnie nie ma sensu rozważać,  

w jaki sposób został zrealizowany. Dodał, że prowadzone są intensywne rozmowy z Komisją 

Europejską, dostarczane są niezbędne dokumenty w celu przekonania Komisji do dalszej 

współpracy. W nawiązaniu do pytania radnej Bożenny Ulewicz zaznaczył, że szczegóły 

zostaną przedstawione na piśmie i wyjaśnił, że w przypadku nierzetelnych działań 

beneficjentów, podejmowane są odpowiednie kroki, a jeśli ktoś popełnił błąd, wpisywany jest 

na specjalną listę i przez określony czas nie może korzystać ze środków unijnych. 

 

W związku z brakiem innych zgłoszeń, Przewodniczący Sejmiku zamknął punkt.  
 

4. Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli początkujących, 

mianowanych i dyplomowanych w szkołach prowadzonych przez jednostkę 

samorządu terytorialnego za 2024 rok w szkołach i placówkach prowadzonych przez 

Województwo Warmińsko-Mazurskie. 
 

Przewodniczący Sejmiku poinformował, że ww. Sprawozdanie nie podlega głosowaniu, 

natomiast było przedmiotem obrad  Komisji Kultury i Edukacji uzyskując pozytywną opinię.   

Ponieważ nie było pytań, Przewodniczący Sejmiku przeszedł do procedowania 

kolejnego punktu. 
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5. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Planu gospodarki odpadami dla 

województwa warmińsko-mazurskiego na lata 2023-2028. 

 

Przewodniczący Sejmiku poinformował, że projekt uchwały był przedmiotem obrad 

Komisji Rozwoju Obszarów Wiejskich, Rolnictwa, Ochrony Środowiska i Gospodarki 

Wodnej uzyskując pozytywną opinię. Następnie poprosił Zastępcę Dyrektora Departamentu 

Ochrony Środowiska, p. Agnieszkę Rzymowską o zabranie głosu.  

 

Zastępca Dyrektora Departamentu Ochrony Środowiska, p. Agnieszka 

Rzymowska korzystając z prezentacji multimedialnej omówiła Plan gospodarki odpadami dla 

województwa warmińsko-mazurskiego na lata 2023-2028. W swoim wystąpieniu wskazała, 

że ww. Plan opracowano zgodnie z wytycznymi zawartymi w ustawie o odpadach. 

Nadmieniła, że plany gospodarki odpadami wspierają działania zmierzające do osiągnięcia 

celów i spełnienia wymagań wynikających z przepisów prawa Unii Europejskiej. Zastępca 

Dyrektora zwróciła uwagę na kluczowe aspekty planu gospodarki odpadami, podkreślając,  

że jego celem jest zmniejszenie ilości wytwarzanych odpadów oraz zwiększenie efektywności 

selektywnej zbiórki i recyklingu. W związku z tym, plan zakłada modernizację istniejących 

instalacji do przetwarzania odpadów komunalnych oraz budowę nowych punktów 

selektywnego zbierania odpadów, co jest niezbędne do osiągnięcia wyznaczonych celów  

w zakresie przygotowania odpadów do ponownego użycia. Ponadto wskazała na konieczność 

inwestycji w infrastrukturę, aby sprostać wymogom wynikającym z przepisów UE,  

w szczególności dotyczących recyklingu opakowań i zapobiegania zaśmiecaniu.  

 

Przewodniczący Sejmiku podziękował za omówienie materiału i otworzył dyskusję.  

 

Radny Wojciech Cybulski zapytał, czy znana jest sytuacja składowiska odpadów  

w miejscowości Siedliska koło Ełku, gdzie miała miejsce kontrola wojewódzkiego inspektora 

ochrony środowiska. Następnie zapytał, czy w opracowanym planie uwzględniono  

te wydarzenia oraz plany związane z tym składowiskiem. 

 
Zastępca Dyrektora Departamentu Ochrony Środowiska, p. Agnieszka 

Rzymowska wyjaśniła, że z upoważnienia Marszałka Województwa przeprowadzono 

kontrolę na terenie instalacji w Siedliskach, obejmującą zarówno składowisko, jak i instalację  

do mechaniczno-biologicznego przetwarzania odpadów komunalnych. Dodała, że w planie 

inwestycyjnym zaplanowano modernizację instalacji, mającą na celu zwiększenie 

bezpieczeństwa środowiskowego, w tym uszczelnienie hermetyzacji i zainstalowanie 

urządzeń oczyszczania powietrza. Wyjaśniła również, że uciążliwości związane  

ze składowiskiem wynikały z nieprawidłowej gospodarki odpadami, a podjęte działania mają 

na celu ich zmniejszenie. Ponadto zapewniła, że jest kontynuowany nadzór nad 

składowiskiem, a z uzyskanych informacji wynika, że zapachowe uciążliwości zostały 

zminimalizowane.  

 
Radny Marcin Kazimierczuk zapytał, jak wygląda projekt instalacji, która ma być 

zlokalizowana na terenie gminy Bisztynek, biorąc pod uwagę wcześniejsze interwencje w tej 

miejscowości. 
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Zastępca Dyrektora Departamentu Ochrony Środowiska, p. Agnieszka 

Rzymowska wyjaśniła, że budowa składowiska w miejscowości Bisztynek została 

zaplanowana w 2016 roku i jest uwzględniona w obecnym PGO. Dodała, że gmina Bisztynek 

uwzględniając rosnącą ilość odpadów, wynikającą z budowy spalarni odpadów w Olsztynie 

złożyła do Marszałka Województwa wniosek o wpisanie powyższej inwestycji do PGO. 

Zastępca Dyrektora wskazała na konieczność realizacji tej inwestycji, uznając ją w pełni za 

uzasadnioną. 

 

Radny Piotr Andruszkiewicz  zapytał o opinię na temat ewentualnej inwestycji  

w Gietrzwałdzie dotyczącej składowiska odpadów. Ponadto zapytał o pozycję województwa 

w Polsce pod względem selektywnej zbiórki odpadów, prosząc o porównanie w skali kraju. 

Radny poprosił również o informację, czy istnieje ranking gmin pod względem 

gospodarowania odpadami, w tym PSZOK-ów, oraz czy gminy są nagradzane za dobre 

wyniki, a te słabiej funkcjonujące są w jakiś sposób monitorowane. Zapytał także, czy gminy 

lepiej radzą sobie z gospodarką odpadami samodzielnie, czy też w ramach związków 

międzygminnych. 

 
Zastępca Dyrektora Departamentu Ochrony Środowiska, p. Agnieszka 

Rzymowska w nawiązaniu do zgłoszonego pytania poinformowała, że na temat planowanej 

inwestycji w Gietrzwałdzie dysponuje jedynie informacjami, pochodzącymi z doniesień 

medialnych. Dodała, że z tego co wiadomo, nie będzie to składowisko odpadów, ma to być 

miejsce do tymczasowego magazynowania odpadów, do momentu ich zebrania i przekazania 

do unieszkodliwienia. Odnosząc się do PSZOK-ów, Zastępca Dyrektora zaznaczyła,  

że województwo prowadzi ranking gmin, które składają sprawozdania z gospodarowania 

odpadami. Wskazała, że każda gmina powinna posiadać przynajmniej jeden PSZOK,  

a w miastach dodatkowo punkt naprawy sprzętu. Zastępca Dyrektora dodała, że województwo 

plasuje się w połowie stawki w skali kraju, jeśli chodzi o poziom recyklingu i selektywną 

zbiórkę odpadów. 

 
Radny Wojciech Cybulski  zapytał, czy podjęto lub planowane są działania, które 

poprawią sytuację na składowisku w Siedliskach, aby mieszkańcy Ełku mogli wiosną i latem 

cieszyć się świeżym powietrzem, ponieważ obecnie uciążliwości związane z zapachem  

są mniejsze, ale tylko z powodu zimy. 

 

Zastępca Dyrektora Departamentu Ochrony Środowiska, p. Agnieszka 

Rzymowska wyjaśniła, że Marszałek Województwa wezwał podmiot zarządzający 

składowiskiem do usunięcia naruszeń, co zostało już poczynione. Spółka zainstalowała 

urządzenia do spalania gazu składowiskowego, aby skutecznie zbierać biogaz i metan. 

Dodatkowo, podejmowane są działania zgodnie z instrukcją eksploatacji, w tym 

przesypywanie warstwami izolacyjnymi oraz ograniczenie przyjmowania odpadów  

z zewnątrz. 

 

Radny Patryk Kozłowski  zapytał, czy na rekultywację wysypisk przeznaczone 

zostało tylko 35 000 zł. 

 
Zastępca Dyrektora Departamentu Ochrony Środowiska, p. Agnieszka 

Rzymowska wyjaśniła, że chodziło o miliony, a nie 35 000 zł. 

 
Radny Patryk Kozłowski zwrócił uwagę, że zawsze był to duży problem wymagający 
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znacznych nakładów finansowych, o które gminy wnioskowały, i zastanawiał się, czy 

rzeczywiście chodziło o miliony, a nie 35 000 zł.  

 

Radny Wojciech Cybulski zwrócił uwagę, że opracowanie PGO liczy ponad 500 stron, 

co sprawia, że jest mało czytelne i funkcjonalne, szczególnie dla mieszkańców województwa. 

Zauważył, że dokument zawiera szczegóły dotyczące zjawisk geologicznych sprzed milionów 

lat, które są zbyt rozbudowane i niepotrzebne. Następnie poprosił o rozważenie bardziej 

zwięzłej formy przedstawienia informacji. 

 

Zastępca Dyrektora Departamentu Ochrony Środowiska, p. Agnieszka 

Rzymowska zachęciła do zapoznania się ze streszczeniem w języku niespecjalistycznym 

znajdującym się w PGO i zwróciła uwagę, że plan musi zawierać punkty ściśle określone  

w ustawie o odpadach. Ponadto dodała, że w bieżącym roku pojawiły się także dodatkowe 

kwestie, takie jak surowce krytyczne, narzędzia połowowe i zapobieganie zaśmiecaniu 

środowiska. Podkreśliła, że każdy z tych punktów wymagał szczegółowej analizy, 

zdefiniowania problemów, celów oraz działań. 
 

Ponieważ nie było więcej uwag, Przewodniczący Sejmiku podziękował  

za przygotowany materiał, przedstawioną informację oraz udzielone odpowiedzi, a następnie 

poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Za podjęciem ww. uchwały głosowało – 19 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się – 11. 

 

Imienne wyniki głosowania (Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Planu 

gospodarki odpadami dla województwa warmińsko-mazurskiego na lata 2023-2028): 

 

 

74 X Sesja VII kadencji Sejmiku Województwa Warmińsko-Mazurskiego 

Głosowanie 

1 
5. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Planu gospodarki odpadami dla 

województwa warmińsko-mazurskiego na lata 2023-2028  

Typ głosowania jawne Data głosowania:  18.02.2025 12:43 

 

Liczba 

uprawnionych 
30 Głosy za 19 

Liczba 

obecnych 
30 Głosy przeciw 0 

Liczba 

nieobecnych 
0 Głosy wstrzymujące się 11 

  Obecni niegłosujący 0 

Kworum zostało osiągnięte 

Uprawnieni do głosowania 

Lp. Nazwisko i imię Głos Lp. Nazwisko i imię Głos 

1. 
Andruszkiewicz 
Piotr 

WSTRZYMUJĘ SIĘ 16. Kuchciński Marcin ZA 
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2. 
Astramowicz-
Leyk Teresa 

ZA 17. Orzechowska Bogusława WSTRZYMUJĘ SIĘ 

3. 
Bartnicki 
Bogdan 

ZA 18. Piątek Anna WSTRZYMUJĘ SIĘ 

4. 
Bąkowska 
Maria 

ZA 19. Politewicz Tadeusz ZA 

5. Bobek Jan ZA 20. Ruda Elżbieta ZA 

6. Chyl Marek ZA 21. Słoma Jarosław ZA 

7. 
Cybulski 
Wojciech 

WSTRZYMUJĘ SIĘ 22. Sobiech Katarzyna ZA 

8. 
Domżalski 
Zbigniew 

ZA 23. Sobierajski Tadeusz ZA 

9. 
Hoffleit 
Magdalena 

ZA 24. Soćko Piotr WSTRZYMUJĘ SIĘ 

10. 
Homza 
Zbigniew 

ZA 25. Turlej Robert ZA 

11. 
Hordejuk 
Bernadeta 

ZA 26. Ulewicz Bożenna WSTRZYMUJĘ SIĘ 

12. 
Jaskulska 
Sylwia 

ZA 27. Warot Paweł WSTRZYMUJĘ SIĘ 

13. 
Kazimierczuk 
Marcin 

WSTRZYMUJĘ SIĘ 28. Wilczek Rafał ZA 

14. Kochan Łukasz WSTRZYMUJĘ SIĘ 29. Wisowaty Bogusław ZA 

15. 
Kozłowski 
Patryk 

WSTRZYMUJĘ SIĘ 30. Wiśniewska Ewa WSTRZYMUJĘ SIĘ 
 

 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej 

Województwa Warmińsko-Mazurskiego na lata 2025-2042. 

 

Przewodniczący Sejmiku poinformował, że projekt uchwały wraz z autopoprawką 

został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Budżetu i Finansów.  

 

Radny Wojciech Cybulski zwrócił uwagę, że dobrą praktyką byłoby, aby Członek 

Zarządu krótko przedstawiał każdą uchwałę, wyjaśniając, dlaczego jest potrzebna, co zmienia 

i jak wpłynie na poprawę sytuacji, aby mieszkańcy wiedzieli, czego uchwała dotyczy. 

 

Przewodniczący Sejmiku poinformował, że propozycja zostanie rozważona, 

jednocześnie zaznaczając, że każdy, kto ma ochotę zapoznać się z materiałami sesyjnymi, ma 

taką możliwość. 

 

Ponieważ nie było uwag, Przewodniczący Sejmiku poddał projekt uchwały wraz  

z autopoprawką pod głosowanie.  

Za podjęciem ww. uchwały wraz z autopoprawką głosowało – 19 radnych, przeciw – 

10, wstrzymało się – 1. 

 

Imienne wyniki głosowania (Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej 

Prognozie Finansowej Województwa Warmińsko-Mazurskiego na lata 2025-2042): 

 

 
74 X Sesja VII kadencji Sejmiku Województwa Warmińsko-Mazurskiego 

Głosowanie 
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2 
6. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej 

Województwa Warmińsko-Mazurskiego na lata 2025-2042  

Typ głosowania jawne Data głosowania:  18.02.2025 12:46 

 

Liczba 

uprawnionych 
30 Głosy za 19 

Liczba 

obecnych 
30 Głosy przeciw 10 

Liczba 

nieobecnych 
0 Głosy wstrzymujące się 1 

  Obecni niegłosujący 0 

Kworum zostało osiągnięte 

Uprawnieni do głosowania 

Lp. Nazwisko i imię Głos Lp. Nazwisko i imię Głos 

1. 
Andruszkiewicz 
Piotr 

WSTRZYMUJĘ SIĘ 16. Kuchciński Marcin ZA 

2. 
Astramowicz-
Leyk Teresa 

ZA 17. Orzechowska Bogusława PRZECIW 

3. 
Bartnicki 
Bogdan 

ZA 18. Piątek Anna PRZECIW 

4. 
Bąkowska 
Maria 

ZA 19. Politewicz Tadeusz ZA 

5. Bobek Jan ZA 20. Ruda Elżbieta ZA 

6. Chyl Marek ZA 21. Słoma Jarosław ZA 

7. 
Cybulski 
Wojciech 

PRZECIW 22. Sobiech Katarzyna ZA 

8. 
Domżalski 
Zbigniew 

ZA 23. Sobierajski Tadeusz ZA 

9. 
Hoffleit 
Magdalena 

ZA 24. Soćko Piotr PRZECIW 

10. 
Homza 
Zbigniew 

ZA 25. Turlej Robert ZA 

11. 
Hordejuk 
Bernadeta 

ZA 26. Ulewicz Bożenna PRZECIW 

12. 
Jaskulska 
Sylwia 

ZA 27. Warot Paweł PRZECIW 

13. 
Kazimierczuk 
Marcin 

PRZECIW 28. Wilczek Rafał ZA 

14. Kochan Łukasz PRZECIW 29. Wisowaty Bogusław ZA 

15. 
Kozłowski 
Patryk 

PRZECIW 30. Wiśniewska Ewa PRZECIW 
 

 

Radny Wojciech Cybulski odniósł się do zgłoszonej propozycji i zwrócił uwagę,  

że Klub Radnych Prawa i Sprawiedliwości głosuje zgodnie z posiadaną wiedzą  

i doświadczeniem. W swojej propozycji chciał natomiast skupić się na mieszkańcach, którzy 

oglądają lub słuchają sesji. Zasugerował, aby krótko wyjaśnić, dlaczego podejmowana jest 

dana uchwała oraz jakie zmiany wprowadzi ona w porządku prawnym województwa. 
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7. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Województwa Warmińsko-

Mazurskiego na 2025 rok. 

 

Przewodniczący Sejmiku poinformował, iż projekt uchwały wraz z autopoprawką 

został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Budżetu i Finansów.  

 

Ponieważ nie było uwag, Przewodniczący Sejmiku poddał projekt uchwały wraz  

z autopoprawką pod głosowanie.  

Za podjęciem ww. uchwały wraz z autopoprawką  głosowało – 19 radnych, przeciw – 

10, wstrzymało się –1. 

 

Imienne wyniki głosowania (Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie 

Województwa Warmińsko-Mazurskiego na 2025 rok): 

 

 

74 X Sesja VII kadencji Sejmiku Województwa Warmińsko-Mazurskiego 

Głosowanie 

3 
7. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Województwa Warmińsko-

Mazurskiego na 2025 rok  

Typ głosowania jawne Data głosowania:  18.02.2025 12:47 

 

Liczba 

uprawnionych 
30 Głosy za 19 

Liczba 

obecnych 
30 Głosy przeciw 10 

Liczba 

nieobecnych 
0 Głosy wstrzymujące się 1 

  Obecni niegłosujący 0 

Kworum zostało osiągnięte 

Uprawnieni do głosowania 

Lp. Nazwisko i imię Głos Lp. Nazwisko i imię Głos 

1. 
Andruszkiewicz 
Piotr 

WSTRZYMUJĘ SIĘ 16. Kuchciński Marcin ZA 

2. 
Astramowicz-
Leyk Teresa 

ZA 17. Orzechowska Bogusława PRZECIW 

3. 
Bartnicki 
Bogdan 

ZA 18. Piątek Anna PRZECIW 

4. 
Bąkowska 
Maria 

ZA 19. Politewicz Tadeusz ZA 

5. Bobek Jan ZA 20. Ruda Elżbieta ZA 

6. Chyl Marek ZA 21. Słoma Jarosław ZA 

7. 
Cybulski 
Wojciech 

PRZECIW 22. Sobiech Katarzyna ZA 

8. Domżalski ZA 23. Sobierajski Tadeusz ZA 
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Zbigniew 

9. 
Hoffleit 
Magdalena 

ZA 24. Soćko Piotr PRZECIW 

10. 
Homza 
Zbigniew 

ZA 25. Turlej Robert ZA 

11. 
Hordejuk 
Bernadeta 

ZA 26. Ulewicz Bożenna PRZECIW 

12. 
Jaskulska 
Sylwia 

ZA 27. Warot Paweł PRZECIW 

13. 
Kazimierczuk 
Marcin 

PRZECIW 28. Wilczek Rafał ZA 

14. Kochan Łukasz PRZECIW 29. Wisowaty Bogusław ZA 

15. 
Kozłowski 
Patryk 

PRZECIW 30. Wiśniewska Ewa PRZECIW 
 

 

8. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Gronowo 

Elbląskie. 

 

Przewodniczący Sejmiku poinformował, że projekt uchwały był przedmiotem obrad 

Komisji Budżetu i Finansów uzyskując pozytywną opinię.  

 

Ponieważ nie było uwag, Przewodniczący Sejmiku poddał projekt uchwały pod 

głosowanie.  

Za podjęciem ww. uchwały głosowało – 30 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 

 

Imienne wyniki głosowania (Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej Gminie Gronowo Elbląskie): 

 

 

74 X Sesja VII kadencji Sejmiku Województwa Warmińsko-Mazurskiego 

Głosowanie 

4 
8. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Gronowo 

Elbląskie  

Typ głosowania jawne Data głosowania:  18.02.2025 12:48 

 

Liczba 

uprawnionych 
30 Głosy za 30 

Liczba 

obecnych 
30 Głosy przeciw 0 

Liczba 

nieobecnych 
0 Głosy wstrzymujące się 0 

  Obecni niegłosujący 0 

Kworum zostało osiągnięte 

Uprawnieni do głosowania 

Lp. Nazwisko i imię Głos Lp. Nazwisko i imię Głos 
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1. 
Andruszkiewicz 
Piotr 

ZA 16. Kuchciński Marcin ZA 

2. 
Astramowicz-
Leyk Teresa 

ZA 17. Orzechowska Bogusława ZA 

3. 
Bartnicki 
Bogdan 

ZA 18. Piątek Anna ZA 

4. 
Bąkowska 
Maria 

ZA 19. Politewicz Tadeusz ZA 

5. Bobek Jan ZA 20. Ruda Elżbieta ZA 

6. Chyl Marek ZA 21. Słoma Jarosław ZA 

7. 
Cybulski 
Wojciech 

ZA 22. Sobiech Katarzyna ZA 

8. 
Domżalski 
Zbigniew 

ZA 23. Sobierajski Tadeusz ZA 

9. 
Hoffleit 
Magdalena 

ZA 24. Soćko Piotr ZA 

10. 
Homza 
Zbigniew 

ZA 25. Turlej Robert ZA 

11. 
Hordejuk 
Bernadeta 

ZA 26. Ulewicz Bożenna ZA 

12. 
Jaskulska 
Sylwia 

ZA 27. Warot Paweł ZA 

13. 
Kazimierczuk 
Marcin 

ZA 28. Wilczek Rafał ZA 

14. Kochan Łukasz ZA 29. Wisowaty Bogusław ZA 

15. 
Kozłowski 
Patryk 

ZA 30. Wiśniewska Ewa ZA 
 

 

9. Podjęcie   uchwały w sprawie przyjęcia Regulaminu określającego rodzaje świadczeń 

oraz warunki i sposób przyznawania pomocy zdrowotnej przysługującej 

nauczycielom oraz nauczycielom, którzy przeszli na emeryturę, rentę lub 

nauczycielskie świadczenie kompensacyjne szkół i placówek prowadzonych przez 

Samorząd Województwa Warmińsko-Mazurskiego. 

 

Przewodniczący Sejmiku poinformował, że projekt uchwały był przedmiotem obrad 

Komisji Kultury i Edukacji uzyskując pozytywną opinię.  

 

Ponieważ nie było uwag, Przewodniczący Sejmiku poddał projekt uchwały pod 

głosowanie.  

Za podjęciem ww. uchwały głosowało – 30 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 

 

Imienne wyniki głosowania (Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Regulaminu 

określającego rodzaje świadczeń oraz warunki i sposób przyznawania pomocy zdrowotnej 

przysługującej nauczycielom oraz nauczycielom, którzy przeszli na emeryturę, rentę lub 

nauczycielskie świadczenie kompensacyjne szkół i placówek prowadzonych przez Samorząd 

Województwa Warmińsko-Mazurskiego): 

 

74 X Sesja VII kadencji Sejmiku Województwa Warmińsko-Mazurskiego 

Głosowanie 
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5 

9. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Regulaminu określającego rodzaje 

świadczeń oraz warunki i sposób przyznawania pomocy zdrowotnej przysługującej 

nauczycielom oraz nauczycielom, którzy przeszli na emeryturę, rentę lub 

nauczycielskie świadczenie kompensacyjne szkół i placówek prowadzonych przez 

Samorząd Województwa Warmińsko-Mazurskiego  

Typ głosowania jawne Data głosowania:  18.02.2025 12:49 

 

Liczba 

uprawnionych 
30 Głosy za 30 

Liczba 

obecnych 
30 Głosy przeciw 0 

Liczba 

nieobecnych 
0 Głosy wstrzymujące się 0 

  Obecni niegłosujący 0 

Kworum zostało osiągnięte 

Uprawnieni do głosowania 

Lp. Nazwisko i imię Głos Lp. Nazwisko i imię Głos 

1. 
Andruszkiewicz 
Piotr 

ZA 16. Kuchciński Marcin ZA 

2. 
Astramowicz-
Leyk Teresa 

ZA 17. Orzechowska Bogusława ZA 

3. 
Bartnicki 
Bogdan 

ZA 18. Piątek Anna ZA 

4. 
Bąkowska 
Maria 

ZA 19. Politewicz Tadeusz ZA 

5. Bobek Jan ZA 20. Ruda Elżbieta ZA 

6. Chyl Marek ZA 21. Słoma Jarosław ZA 

7. 
Cybulski 
Wojciech 

ZA 22. Sobiech Katarzyna ZA 

8. 
Domżalski 
Zbigniew 

ZA 23. Sobierajski Tadeusz ZA 

9. 
Hoffleit 
Magdalena 

ZA 24. Soćko Piotr ZA 

10. 
Homza 
Zbigniew 

ZA 25. Turlej Robert ZA 

11. 
Hordejuk 
Bernadeta 

ZA 26. Ulewicz Bożenna ZA 

12. 
Jaskulska 
Sylwia 

ZA 27. Warot Paweł ZA 

13. 
Kazimierczuk 
Marcin 

ZA 28. Wilczek Rafał ZA 

14. Kochan Łukasz ZA 29. Wisowaty Bogusław ZA 

15. 
Kozłowski 
Patryk 

ZA 30. Wiśniewska Ewa ZA 

 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr L/767/23 Sejmiku Województwa 

Warmińsko-Mazurskiego z dnia 30 maja 2023 r. w sprawie trybu prac nad 

projektem uchwały budżetowej Województwa Warmińsko-Mazurskiego. 
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Przewodniczący Sejmiku poinformował, że projekt uchwały był przedmiotem obrad 

Komisji Budżetu i Finansów uzyskując pozytywną opinię.  

 

Ponieważ nie było uwag, Przewodniczący Sejmiku poddał projekt uchwały pod 

głosowanie.  

Za podjęciem ww. uchwały głosowało – 30 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 

 

Imienne wyniki głosowania (Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały  

Nr L/767/23 Sejmiku Województwa Warmińsko-Mazurskiego z dnia 30 maja 2023 r.  

w sprawie trybu prac nad projektem uchwały budżetowej Województwa Warmińsko-

Mazurskiego): 

 

 

74 X Sesja VII kadencji Sejmiku Województwa Warmińsko-Mazurskiego 

Głosowanie 

6 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr L/767/23 Sejmiku 

Województwa Warmińsko-Mazurskiego z dnia 30 maja 2023 r. w sprawie trybu 

prac nad projektem uchwały budżetowej Województwa Warmińsko-Mazurskiego  

Typ głosowania jawne Data głosowania:  18.02.2025 12:51 

 

Liczba 

uprawnionych 
30 Głosy za 30 

Liczba 

obecnych 
30 Głosy przeciw 0 

Liczba 

nieobecnych 
0 Głosy wstrzymujące się 0 

  Obecni niegłosujący 0 

Kworum zostało osiągnięte 

Uprawnieni do głosowania 

Lp. Nazwisko i imię Głos Lp. Nazwisko i imię Głos 

1. 
Andruszkiewicz 

Piotr 
ZA 16. Kuchciński Marcin ZA 

2. 
Astramowicz-
Leyk Teresa 

ZA 17. Orzechowska Bogusława ZA 

3. 
Bartnicki 
Bogdan 

ZA 18. Piątek Anna ZA 

4. 
Bąkowska 
Maria 

ZA 19. Politewicz Tadeusz ZA 

5. Bobek Jan ZA 20. Ruda Elżbieta ZA 

6. Chyl Marek ZA 21. Słoma Jarosław ZA 

7. 
Cybulski 
Wojciech 

ZA 22. Sobiech Katarzyna ZA 

8. 
Domżalski 
Zbigniew 

ZA 23. Sobierajski Tadeusz ZA 

9. 
Hoffleit 
Magdalena 

ZA 24. Soćko Piotr ZA 
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10. 
Homza 
Zbigniew 

ZA 25. Turlej Robert ZA 

11. 
Hordejuk 
Bernadeta 

ZA 26. Ulewicz Bożenna ZA 

12. 
Jaskulska 
Sylwia 

ZA 27. Warot Paweł ZA 

13. 
Kazimierczuk 
Marcin 

ZA 28. Wilczek Rafał ZA 

14. Kochan Łukasz ZA 29. Wisowaty Bogusław ZA 

15. 
Kozłowski 
Patryk 

ZA 30. Wiśniewska Ewa ZA 
 

 

11. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Planu Kontroli Komisji Rewizyjnej Sejmiku 

Województwa Warmińsko-Mazurskiego na 2025 rok. 

 

Przewodniczący Sejmiku poinformował, że Komisja Rewizyjna przejawiła inicjatywę 

uchwałodawczą w sprawie przyjęcia Planu Kontroli Komisji Rewizyjnej Sejmiku 

Województwa Warmińsko-Mazurskiego na 2025 rok. Dodał, że ww. projekt uchwały został 

radnym rozłożony na pulpitach.  

 

Ponieważ nie było uwag, Przewodniczący Sejmiku poddał projekt uchwały  

pod głosowanie.  

Za podjęciem ww. uchwały głosowało – 30 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 

 

Imienne wyniki głosowania (Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Planu Kontroli 

Komisji Rewizyjnej Sejmiku Województwa Warmińsko-Mazurskiego na 2025 rok): 

 

 

74 X Sesja VII kadencji Sejmiku Województwa Warmińsko-Mazurskiego 

Głosowanie 

7 
11. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Planu Kontroli Komisji Rewizyjnej 

Sejmiku Województwa Warmińsko-Mazurskiego na 2025 rok  

Typ głosowania jawne Data głosowania:  18.02.2025 12:51 

 

Liczba 

uprawnionych 
30 Głosy za 30 

Liczba 

obecnych 
30 Głosy przeciw 0 

Liczba 

nieobecnych 
0 Głosy wstrzymujące się 0 

  Obecni niegłosujący 0 

Kworum zostało osiągnięte 

Uprawnieni do głosowania 

Lp. Nazwisko i imię Głos Lp. Nazwisko i imię Głos 

1. 
Andruszkiewicz 
Piotr 

ZA 16. Kuchciński Marcin ZA 
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2. 
Astramowicz-
Leyk Teresa 

ZA 17. Orzechowska Bogusława ZA 

3. 
Bartnicki 
Bogdan 

ZA 18. Piątek Anna ZA 

4. 
Bąkowska 
Maria 

ZA 19. Politewicz Tadeusz ZA 

5. Bobek Jan ZA 20. Ruda Elżbieta ZA 

6. Chyl Marek ZA 21. Słoma Jarosław ZA 

7. 
Cybulski 
Wojciech 

ZA 22. Sobiech Katarzyna ZA 

8. 
Domżalski 
Zbigniew 

ZA 23. Sobierajski Tadeusz ZA 

9. 
Hoffleit 
Magdalena 

ZA 24. Soćko Piotr ZA 

10. 
Homza 
Zbigniew 

ZA 25. Turlej Robert ZA 

11. 
Hordejuk 
Bernadeta 

ZA 26. Ulewicz Bożenna ZA 

12. 
Jaskulska 
Sylwia 

ZA 27. Warot Paweł ZA 

13. 
Kazimierczuk 
Marcin 

ZA 28. Wilczek Rafał ZA 

14. Kochan Łukasz ZA 29. Wisowaty Bogusław ZA 

15. 
Kozłowski 
Patryk 

ZA 30. Wiśniewska Ewa ZA 
 

 

12. Podjęcie uchwały w sprawie zmian Regulaminu Sejmiku Województwa Warmińsko-

Mazurskiego. 

 

Przewodniczący Sejmiku poinformował, że projekt uchwały był przedmiotem obrad 

Komisji Samorządu Terytorialnego i Bezpieczeństwa Publicznego uzyskując pozytywną 

opinię.   

 

Ponieważ nie było uwag, Przewodniczący Sejmiku poddał projekt uchwały pod 

głosowanie.  

Za podjęciem ww. uchwały głosowało – 18 radnych, przeciw – 11, wstrzymało się – 1. 

 

Imienne wyniki głosowania (Podjęcie uchwały w sprawie zmian Regulaminu Sejmiku 

Województwa Warmińsko-Mazurskiego): 

 

 

74 X Sesja VII kadencji Sejmiku Województwa Warmińsko-Mazurskiego 

Głosowanie 

8 
12. Podjęcie uchwały w sprawie zmian Regulaminu Sejmiku Województwa 

Warmińsko-Mazurskiego  

Typ głosowania jawne Data głosowania:  18.02.2025 12:52 

 

Liczba 

uprawnionych 
30 Głosy za 18 
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Liczba 

obecnych 
30 Głosy przeciw 11 

Liczba 

nieobecnych 
0 Głosy wstrzymujące się 1 

  Obecni niegłosujący 0 

Kworum zostało osiągnięte 

Uprawnieni do głosowania 

Lp. Nazwisko i imię Głos Lp. Nazwisko i imię Głos 

1. 
Andruszkiewicz 
Piotr 

WSTRZYMUJĘ SIĘ 16. Kuchciński Marcin ZA 

2. 
Astramowicz-
Leyk Teresa 

ZA 17. Orzechowska Bogusława PRZECIW 

3. 
Bartnicki 
Bogdan 

ZA 18. Piątek Anna PRZECIW 

4. 
Bąkowska 
Maria 

ZA 19. Politewicz Tadeusz ZA 

5. Bobek Jan ZA 20. Ruda Elżbieta ZA 

6. Chyl Marek ZA 21. Słoma Jarosław PRZECIW 

7. 
Cybulski 
Wojciech 

PRZECIW 22. Sobiech Katarzyna ZA 

8. 
Domżalski 
Zbigniew 

ZA 23. Sobierajski Tadeusz ZA 

9. 
Hoffleit 
Magdalena 

ZA 24. Soćko Piotr PRZECIW 

10. 
Homza 
Zbigniew 

ZA 25. Turlej Robert ZA 

11. 
Hordejuk 
Bernadeta 

ZA 26. Ulewicz Bożenna PRZECIW 

12. 
Jaskulska 
Sylwia 

ZA 27. Warot Paweł PRZECIW 

13. 
Kazimierczuk 
Marcin 

PRZECIW 28. Wilczek Rafał ZA 

14. Kochan Łukasz PRZECIW 29. Wisowaty Bogusław ZA 

15. 
Kozłowski 
Patryk 

PRZECIW 30. Wiśniewska Ewa PRZECIW 
 

 

13. Podjęcie uchwały w sprawie projektu zmiany Statutu Województwa Warmińsko-

Mazurskiego. 

 

Przewodniczący Sejmiku poinformował, że projekt uchwały był przedmiotem obrad 

Komisji Samorządu Terytorialnego i Bezpieczeństwa Publicznego uzyskując pozytywną 

opinię.   

 

Ponieważ nie było uwag, Przewodniczący Sejmiku poddał projekt uchwały pod 

głosowanie.  

Za podjęciem ww. uchwały głosowało – 19 radnych, przeciw – 10, wstrzymało się – 1. 

 

Imienne wyniki głosowania (Podjęcie uchwały w sprawie projektu zmiany Statutu 

Województwa Warmińsko-Mazurskiego): 
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74 X Sesja VII kadencji Sejmiku Województwa Warmińsko-Mazurskiego 

Głosowanie 

9 
13. Podjęcie uchwały w sprawie projektu zmiany Statutu Województwa 

Warmińsko-Mazurskiego  

Typ głosowania jawne Data głosowania:  18.02.2025 12:53 

 

Liczba 

uprawnionych 
30 Głosy za 19 

Liczba 

obecnych 
30 Głosy przeciw 10 

Liczba 

nieobecnych 
0 Głosy wstrzymujące się 1 

  Obecni niegłosujący 0 

Kworum zostało osiągnięte 

Uprawnieni do głosowania 

Lp. Nazwisko i imię Głos Lp. Nazwisko i imię Głos 

1. 
Andruszkiewicz 
Piotr 

WSTRZYMUJĘ SIĘ 16. Kuchciński Marcin ZA 

2. 
Astramowicz-
Leyk Teresa 

ZA 17. Orzechowska Bogusława PRZECIW 

3. 
Bartnicki 
Bogdan 

ZA 18. Piątek Anna PRZECIW 

4. 
Bąkowska 
Maria 

ZA 19. Politewicz Tadeusz ZA 

5. Bobek Jan ZA 20. Ruda Elżbieta ZA 

6. Chyl Marek ZA 21. Słoma Jarosław ZA 

7. 
Cybulski 
Wojciech 

PRZECIW 22. Sobiech Katarzyna ZA 

8. 
Domżalski 
Zbigniew 

ZA 23. Sobierajski Tadeusz ZA 

9. 
Hoffleit 
Magdalena 

ZA 24. Soćko Piotr PRZECIW 

10. 
Homza 
Zbigniew 

ZA 25. Turlej Robert ZA 

11. 
Hordejuk 
Bernadeta 

ZA 26. Ulewicz Bożenna PRZECIW 

12. 
Jaskulska 
Sylwia 

ZA 27. Warot Paweł PRZECIW 

13. 
Kazimierczuk 

Marcin 
PRZECIW 28. Wilczek Rafał ZA 

14. Kochan Łukasz PRZECIW 29. Wisowaty Bogusław ZA 

15. 
Kozłowski 
Patryk 

PRZECIW 30. Wiśniewska Ewa PRZECIW 
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14. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji konkursowej oceniającej oferty 

złożone w otwartym konkursie ofert na wykonywanie w 2025 r. zadań z zakresu 

ochrony zabytków i opieki nad zabytkami. 

 

Przewodniczący Sejmiku poinformował, że projekt uchwały był przedmiotem obrad 

Komisji Kultury i Edukacji uzyskując pozytywną opinię.   

 

Ponieważ nie było uwag, Przewodniczący Sejmiku poddał projekt uchwały pod 

głosowanie.  

Za podjęciem ww. uchwały głosowało – 19 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się – 11. 

 

Imienne wyniki głosowania (Podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji 

konkursowej oceniającej oferty złożone w otwartym konkursie ofert na wykonywanie  

w 2025 r. zadań z zakresu ochrony zabytków i opieki nad zabytkami): 

 

 

74 X Sesja VII kadencji Sejmiku Województwa Warmińsko-Mazurskiego 

Głosowanie 

10 

14. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji konkursowej oceniającej oferty 

złożone w otwartym konkursie ofert na wykonywanie w 2025 r. zadań z zakresu 

ochrony zabytków i opieki nad zabytkami  

Typ głosowania jawne Data głosowania:  18.02.2025 12:54 

 

Liczba 

uprawnionych 
30 Głosy za 19 

Liczba 

obecnych 
30 Głosy przeciw 0 

Liczba 

nieobecnych 
0 Głosy wstrzymujące się 11 

  Obecni niegłosujący 0 

Kworum zostało osiągnięte 

Uprawnieni do głosowania 

Lp. Nazwisko i imię Głos Lp. Nazwisko i imię Głos 

1. 
Andruszkiewicz 
Piotr 

WSTRZYMUJĘ SIĘ 16. Kuchciński Marcin ZA 

2. 
Astramowicz-
Leyk Teresa 

ZA 17. Orzechowska Bogusława WSTRZYMUJĘ SIĘ 

3. 
Bartnicki 
Bogdan 

ZA 18. Piątek Anna WSTRZYMUJĘ SIĘ 

4. 
Bąkowska 
Maria 

ZA 19. Politewicz Tadeusz ZA 

5. Bobek Jan ZA 20. Ruda Elżbieta ZA 

6. Chyl Marek ZA 21. Słoma Jarosław ZA 

7. 
Cybulski 

Wojciech 
WSTRZYMUJĘ SIĘ 22. Sobiech Katarzyna ZA 

8. Domżalski ZA 23. Sobierajski Tadeusz ZA 
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Zbigniew 

9. 
Hoffleit 
Magdalena 

ZA 24. Soćko Piotr WSTRZYMUJĘ SIĘ 

10. 
Homza 
Zbigniew 

ZA 25. Turlej Robert ZA 

11. 
Hordejuk 
Bernadeta 

ZA 26. Ulewicz Bożenna WSTRZYMUJĘ SIĘ 

12. 
Jaskulska 
Sylwia 

ZA 27. Warot Paweł WSTRZYMUJĘ SIĘ 

13. 
Kazimierczuk 
Marcin 

WSTRZYMUJĘ SIĘ 28. Wilczek Rafał ZA 

14. Kochan Łukasz WSTRZYMUJĘ SIĘ 29. Wisowaty Bogusław ZA 

15. 
Kozłowski 
Patryk 

WSTRZYMUJĘ SIĘ 30. Wiśniewska Ewa WSTRZYMUJĘ SIĘ 
 

 

15. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr LV/852/23 Sejmiku Województwa 

Warmińsko-Mazurskiego z dnia 19 grudnia 2023 r. w sprawie przystąpienia 

Województwa Warmińsko-Mazurskiego do Europejskiego Ugrupowania 

Współpracy Terytorialnej z ograniczoną odpowiedzialnością Euroregion Bałtyk. 

 

Przewodniczący Sejmiku poinformował, że projekt uchwały został pozytywnie 

zaopiniowany przez Komisję Współpracy Międzynarodowej.  

 

Radny Wojciech Cybulski  poprosił o przedstawienie dwóch, trzech wymiernych 

korzyści z przynależności do Euroregionu Bałtyk, które samorząd województwa czerpie z tej 

współpracy. 

 

Marszałek Województwa poinformował, że odpowiedź na pytanie zostanie udzielona 

na piśmie. Następnie dodał, że Euroregion Bałtyk jest istotnym gremium, szczególnie  

w kontekście geopolityki i bezpieczeństwa, umożliwiającym współpracę międzynarodową,  

w tym z krajami graniczącymi z Rosją. Zaznaczył także, że członkostwo w tym 

stowarzyszeniu pozwala na poruszanie ważnych tematów i realizowanie interesujących 

projektów. 

 

Ponieważ nie było innych pytań, Przewodniczący Sejmiku poddał projekt uchwały pod 

głosowanie.  

Za podjęciem ww. uchwały głosowało – 25 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się – 3. 

 

Imienne wyniki głosowania (Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały  

Nr LV/852/23 Sejmiku Województwa Warmińsko-Mazurskiego z dnia 19 grudnia 2023 r.  

w sprawie przystąpienia Województwa Warmińsko-Mazurskiego do Europejskiego 

Ugrupowania Współpracy Terytorialnej z ograniczoną odpowiedzialnością Euroregion 

Bałtyk): 

 

 

74 X Sesja VII kadencji Sejmiku Województwa Warmińsko-Mazurskiego 

Głosowanie 

11 

15. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr LV/852/23 Sejmiku 

Województwa Warmińsko-Mazurskiego z dnia 19 grudnia 2023 r. w sprawie 

przystąpienia Województwa Warmińsko-Mazurskiego do Europejskiego 
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Ugrupowania Współpracy Terytorialnej z ograniczoną odpowiedzialnością 

Euroregion Bałtyk  

Typ głosowania jawne Data głosowania:  18.02.2025 12:57 

 

Liczba 

uprawnionych 
30 Głosy za 25 

Liczba 

obecnych 
30 Głosy przeciw 0 

Liczba 

nieobecnych 
0 Głosy wstrzymujące się 3 

  Obecni niegłosujący 2 

Kworum zostało osiągnięte 

Uprawnieni do głosowania 

Lp. Nazwisko i imię Głos Lp. Nazwisko i imię Głos 

1. 
Andruszkiewicz 
Piotr 

ZA 16. Kuchciński Marcin ZA 

2. 
Astramowicz-
Leyk Teresa 

ZA 17. Orzechowska Bogusława WSTRZYMUJĘ SIĘ 

3. 
Bartnicki 
Bogdan 

ZA 18. Piątek Anna ZA 

4. 
Bąkowska 
Maria 

ZA 19. Politewicz Tadeusz ZA 

5. Bobek Jan ZA 20. Ruda Elżbieta ZA 

6. Chyl Marek ZA 21. Słoma Jarosław ZA 

7. 
Cybulski 
Wojciech 

WSTRZYMUJĘ SIĘ 22. Sobiech Katarzyna ZA 

8. 
Domżalski 
Zbigniew 

ZA 23. Sobierajski Tadeusz ZA 

9. 
Hoffleit 
Magdalena 

ZA 24. Soćko Piotr ZA 

10. 
Homza 
Zbigniew 

ZA 25. Turlej Robert ZA 

11. 
Hordejuk 
Bernadeta 

ZA 26. Ulewicz Bożenna WSTRZYMUJĘ SIĘ 

12. 
Jaskulska 
Sylwia 

ZA 27. Warot Paweł OBECNY 

13. 
Kazimierczuk 
Marcin 

OBECNY 28. Wilczek Rafał ZA 

14. Kochan Łukasz ZA 29. Wisowaty Bogusław ZA 

15. 
Kozłowski 
Patryk 

ZA 30. Wiśniewska Ewa ZA 
 

 

16. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XIX/389/12 Sejmiku Województwa 

z dnia 28 sierpnia 2012 r. w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych, 

których właścicielem lub zarządzającym jest Województwo Warmińsko-Mazurskie. 
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Przewodniczący Sejmiku poinformował, że projekt uchwały  był przedmiotem obrad 

Komisji Strategii Rozwoju uzyskując pozytywną opinię. 

 

Następnie Przewodniczący Sejmiku poddał pod głosowanie treść uchwały w sprawie 

zmiany uchwały Nr XIX/389/12 Sejmiku Województwa z dnia 28 sierpnia 2012 r. w sprawie 

określenia przystanków komunikacyjnych, których właścicielem lub zarządzającym jest 

Województwo Warmińsko-Mazurskie.  

 

Za podjęciem ww. uchwały głosowało – 29 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 

 

Imienne wyniki głosowania (Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały  

Nr XIX/389/12 Sejmiku Województwa z dnia 28 sierpnia 2012 r. w sprawie określenia 

przystanków komunikacyjnych, których właścicielem lub zarządzającym jest Województwo 

Warmińsko-Mazurskie): 

 

 

74 X Sesja VII kadencji Sejmiku Województwa Warmińsko-Mazurskiego 

Głosowanie 

12 

16. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XIX/389/12 Sejmiku 

Województwa z dnia 28 sierpnia 2012 r. w sprawie określenia przystanków 

komunikacyjnych, których właścicielem lub zarządzającym jest Województwo 

Warmińsko-Mazurskie  

Typ głosowania jawne Data głosowania:  18.02.2025 12:58 

 

Liczba 

uprawnionych 
30 Głosy za 29 

Liczba 

obecnych 
30 Głosy przeciw 0 

Liczba 

nieobecnych 
0 Głosy wstrzymujące się 0 

  Obecni niegłosujący 1 

Kworum zostało osiągnięte 

Uprawnieni do głosowania 

Lp. Nazwisko i imię Głos Lp. Nazwisko i imię Głos 

1. 
Andruszkiewicz 
Piotr 

ZA 16. Kuchciński Marcin ZA 

2. 
Astramowicz-
Leyk Teresa 

ZA 17. Orzechowska Bogusława ZA 

3. 
Bartnicki 
Bogdan 

ZA 18. Piątek Anna ZA 

4. 
Bąkowska 
Maria 

ZA 19. Politewicz Tadeusz ZA 

5. Bobek Jan ZA 20. Ruda Elżbieta ZA 

6. Chyl Marek ZA 21. Słoma Jarosław ZA 

7. 
Cybulski 
Wojciech 

ZA 22. Sobiech Katarzyna ZA 
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8. 
Domżalski 
Zbigniew 

ZA 23. Sobierajski Tadeusz ZA 

9. 
Hoffleit 
Magdalena 

ZA 24. Soćko Piotr ZA 

10. 
Homza 
Zbigniew 

ZA 25. Turlej Robert ZA 

11. 
Hordejuk 
Bernadeta 

ZA 26. Ulewicz Bożenna ZA 

12. 
Jaskulska 
Sylwia 

ZA 27. Warot Paweł ZA 

13. 
Kazimierczuk 
Marcin 

OBECNY 28. Wilczek Rafał ZA 

14. Kochan Łukasz ZA 29. Wisowaty Bogusław ZA 

15. 
Kozłowski 
Patryk 

ZA 30. Wiśniewska Ewa ZA 
 

 

17. Podjęcie uchwały w sprawie wskazania przedstawicieli Sejmiku Województwa 

Warmińsko-Mazurskiego do prac w składzie Rady Działalności Pożytku Publicznego 

Województwa Warmińsko-Mazurskiego. 

 

Przewodniczący Sejmiku poinformował, że projekt uchwały był przedmiotem obrad 

Komisji Samorządu Terytorialnego i Bezpieczeństwa Publicznego, która zgłosiła kandydaturę 

radnego Rafała Wilczka. Ponadto wpłynęła także kandydatura radnej Elżbiety Ruda.  

Ww. radni wyrazili zgodę na kandydowanie.  
 

Radna Bożenna Ulewicz zadała pytanie retoryczne, czy kandydaci opozycji mieliby  

w ogóle szansę wejść w skład tej komisji. 

 

Ponieważ nie było więcej uwag, Przewodniczący Sejmiku poddał treść uchwały pod 

głosowanie.  

Za podjęciem ww. uchwały głosowało – 19 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się – 8. 

 

Imienne wyniki głosowania (Podjęcie uchwały w sprawie wskazania przedstawicieli 

Sejmiku Województwa Warmińsko-Mazurskiego do prac w składzie Rady Działalności 

Pożytku Publicznego Województwa Warmińsko-Mazurskiego): 

 
 

 

74 X Sesja VII kadencji Sejmiku Województwa Warmińsko-Mazurskiego 

Głosowanie 

13 

17. Podjęcie uchwały w sprawie wskazania przedstawicieli Sejmiku Województwa 

Warmińsko-Mazurskiego do prac w składzie Rady Działalności Pożytku Publicznego 

Województwa Warmińsko-Mazurskiego  

Typ głosowania jawne Data głosowania:  18.02.2025 12:59 

 

Liczba 

uprawnionych 
30 Głosy za 19 

Liczba 

obecnych 
30 Głosy przeciw 0 

Liczba 

nieobecnych 
0 Głosy wstrzymujące się 8 
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  Obecni niegłosujący 3 

Kworum zostało osiągnięte 

Uprawnieni do głosowania 

Lp. Nazwisko i imię Głos Lp. Nazwisko i imię Głos 

1. 
Andruszkiewicz 
Piotr 

OBECNY 16. Kuchciński Marcin ZA 

2. 
Astramowicz-
Leyk Teresa 

ZA 17. Orzechowska Bogusława WSTRZYMUJĘ SIĘ 

3. 
Bartnicki 
Bogdan 

ZA 18. Piątek Anna WSTRZYMUJĘ SIĘ 

4. 
Bąkowska 
Maria 

ZA 19. Politewicz Tadeusz ZA 

5. Bobek Jan ZA 20. Ruda Elżbieta ZA 

6. Chyl Marek ZA 21. Słoma Jarosław ZA 

7. 
Cybulski 
Wojciech 

WSTRZYMUJĘ SIĘ 22. Sobiech Katarzyna ZA 

8. 
Domżalski 
Zbigniew 

ZA 23. Sobierajski Tadeusz ZA 

9. 
Hoffleit 
Magdalena 

ZA 24. Soćko Piotr OBECNY 

10. 
Homza 
Zbigniew 

ZA 25. Turlej Robert ZA 

11. 
Hordejuk 
Bernadeta 

ZA 26. Ulewicz Bożenna WSTRZYMUJĘ SIĘ 

12. 
Jaskulska 
Sylwia 

ZA 27. Warot Paweł WSTRZYMUJĘ SIĘ 

13. 
Kazimierczuk 
Marcin 

OBECNY 28. Wilczek Rafał ZA 

14. Kochan Łukasz WSTRZYMUJĘ SIĘ 29. Wisowaty Bogusław ZA 

15. 
Kozłowski 
Patryk 

WSTRZYMUJĘ SIĘ 30. Wiśniewska Ewa WSTRZYMUJĘ SIĘ 
 

 

18. Podjęcie uchwały w sprawie przekazania przez Sejmik Województwa Warmińsko-

Mazurskiego danych statystycznych w formie sprawozdania o ochronie przyrody 

i krajobrazu za rok 2024 (formularz OS-7). 

 

Przewodniczący Sejmiku poinformował, że Komisja Rozwoju Obszarów Wiejskich, 

Rolnictwa, Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej pozytywnie zaopiniowała projekt ww. 

uchwały.  

 

Ponieważ nie było uwag, Przewodniczący Sejmiku poddał projekt uchwały pod 

głosowanie.  

Za podjęciem ww. uchwały głosowało – 29 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 

 

Imienne wyniki głosowania (Podjęcie uchwały w sprawie przekazania przez Sejmik 

Województwa Warmińsko-Mazurskiego danych statystycznych w formie sprawozdania  

o ochronie przyrody i krajobrazu za rok 2024 (formularz OS-7)): 
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74 X Sesja VII kadencji Sejmiku Województwa Warmińsko-Mazurskiego 

Głosowanie 

14 

18. Podjęcie uchwały w sprawie przekazania przez Sejmik Województwa 

Warmińsko-Mazurskiego danych statystycznych w formie sprawozdania o ochronie 

przyrody i krajobrazu za rok 2024 (formularz OS-7)  

Typ głosowania jawne Data głosowania:  18.02.2025 13:00 

 

Liczba 

uprawnionych 
30 Głosy za 29 

Liczba 

obecnych 
30 Głosy przeciw 0 

Liczba 

nieobecnych 
0 Głosy wstrzymujące się 0 

  Obecni niegłosujący 1 

Kworum zostało osiągnięte 

Uprawnieni do głosowania 

Lp. Nazwisko i imię Głos Lp. Nazwisko i imię Głos 

1. 
Andruszkiewicz 
Piotr 

ZA 16. Kuchciński Marcin ZA 

2. 
Astramowicz-
Leyk Teresa 

ZA 17. Orzechowska Bogusława ZA 

3. 
Bartnicki 
Bogdan 

ZA 18. Piątek Anna ZA 

4. 
Bąkowska 
Maria 

ZA 19. Politewicz Tadeusz ZA 

5. Bobek Jan ZA 20. Ruda Elżbieta ZA 

6. Chyl Marek ZA 21. Słoma Jarosław ZA 

7. 
Cybulski 
Wojciech 

ZA 22. Sobiech Katarzyna ZA 

8. 
Domżalski 
Zbigniew 

ZA 23. Sobierajski Tadeusz ZA 

9. 
Hoffleit 
Magdalena 

ZA 24. Soćko Piotr ZA 

10. 
Homza 
Zbigniew 

ZA 25. Turlej Robert ZA 

11. 
Hordejuk 
Bernadeta 

ZA 26. Ulewicz Bożenna ZA 

12. 
Jaskulska 
Sylwia 

ZA 27. Warot Paweł ZA 

13. 
Kazimierczuk 
Marcin 

OBECNY 28. Wilczek Rafał ZA 

14. Kochan Łukasz ZA 29. Wisowaty Bogusław ZA 

15. 
Kozłowski 
Patryk 

ZA 30. Wiśniewska Ewa ZA 
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19. Skargi, Wnioski, Petycje. 

 

Przewodniczący Sejmiku poinformował, że w okresie międzysesyjnym nie wpłynęły 

materiały do ww. punktu.  

 

20. Sprawy organizacyjne Sejmiku. 

 

a) podjęcie uchwały w sprawie zmian w składzie osobowym Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji  

Przewodniczący Sejmiku poinformował, że radna Bogusława Orzechowska zwróciła 

się z wnioskiem o wycofanie swojej kandydatury ze składu Komisji Skarg, Wniosków 

i Petycji. 

 

Ponieważ nie było uwag, Przewodniczący Sejmiku poddał projekt uchwały pod 

głosowanie.  

Za podjęciem ww. uchwały głosowało – 29 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 

 

Imienne wyniki głosowania (Podjęcie uchwały  w sprawie zmian w składzie osobowym 

Komisji Skarg, Wniosków i Petycji): 

 

74 X Sesja VII kadencji Sejmiku Województwa Warmińsko-Mazurskiego 

Głosowanie 

15 
20. podjęcie uchwały  w sprawie zmian w składzie osobowym Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji  

Typ głosowania jawne Data głosowania:  18.02.2025 13:02 

 

Liczba 

uprawnionych 
30 Głosy za 29 

Liczba 

obecnych 
30 Głosy przeciw 0 

Liczba 

nieobecnych 
0 Głosy wstrzymujące się 0 

  Obecni niegłosujący 1 

Kworum zostało osiągnięte 

Uprawnieni do głosowania 

Lp. Nazwisko i imię Głos Lp. Nazwisko i imię Głos 

1. 
Andruszkiewicz 
Piotr 

ZA 16. Kuchciński Marcin ZA 

2. 
Astramowicz-
Leyk Teresa 

ZA 17. Orzechowska Bogusława ZA 

3. 
Bartnicki 
Bogdan 

ZA 18. Piątek Anna ZA 

4. 
Bąkowska 
Maria 

ZA 19. Politewicz Tadeusz ZA 
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5. Bobek Jan ZA 20. Ruda Elżbieta ZA 

6. Chyl Marek ZA 21. Słoma Jarosław ZA 

7. 
Cybulski 
Wojciech 

ZA 22. Sobiech Katarzyna ZA 

8. 
Domżalski 
Zbigniew 

ZA 23. Sobierajski Tadeusz ZA 

9. 
Hoffleit 
Magdalena 

ZA 24. Soćko Piotr ZA 

10. 
Homza 
Zbigniew 

ZA 25. Turlej Robert ZA 

11. 
Hordejuk 
Bernadeta 

ZA 26. Ulewicz Bożenna ZA 

12. 
Jaskulska 
Sylwia 

ZA 27. Warot Paweł ZA 

13. 
Kazimierczuk 
Marcin 

OBECNY 28. Wilczek Rafał ZA 

14. Kochan Łukasz ZA 29. Wisowaty Bogusław ZA 

15. 
Kozłowski 
Patryk 

ZA 30. Wiśniewska Ewa ZA 

 

b) podjęcie uchwały  w sprawie zmian w składzie osobowym Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji  

 

Przewodniczący Sejmiku przedstawił projekt uchwały i poinformował, że powołuje się 

radnego Patryka Kozłowskiego do składu Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. Ponadto 

Przewodniczący Sejmiku poinformował, że radny Patryk Kozłowski wyraził zgodę na udział 

w pracach ww. Komisji Sejmiku. 

 

Ponieważ nie było uwag, Przewodniczący Sejmiku poddał projekt uchwały pod 

głosowanie.  

Za podjęciem ww. uchwały głosowało – 29 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 

 

Imienne wyniki głosowania (Podjęcie uchwały  w sprawie zmian w składzie osobowym 

Komisji Skarg, Wniosków i Petycji): 

 

74 X Sesja VII kadencji Sejmiku Województwa Warmińsko-Mazurskiego 

Głosowanie 

16 
20. podjęcie uchwały  w sprawie zmian w składzie osobowym Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji  

Typ głosowania jawne Data głosowania:  18.02.2025 13:03 

 

Liczba 

uprawnionych 
30 Głosy za 29 

Liczba 

obecnych 
30 Głosy przeciw 0 

Liczba 

nieobecnych 
0 Głosy wstrzymujące się 0 
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  Obecni niegłosujący 1 

Kworum zostało osiągnięte 

Uprawnieni do głosowania 

Lp. Nazwisko i imię Głos Lp. Nazwisko i imię Głos 

1. 
Andruszkiewicz 
Piotr 

ZA 16. Kuchciński Marcin ZA 

2. 
Astramowicz-
Leyk Teresa 

ZA 17. Orzechowska Bogusława ZA 

3. 
Bartnicki 
Bogdan 

ZA 18. Piątek Anna ZA 

4. 
Bąkowska 
Maria 

ZA 19. Politewicz Tadeusz ZA 

5. Bobek Jan ZA 20. Ruda Elżbieta ZA 

6. Chyl Marek ZA 21. Słoma Jarosław ZA 

7. 
Cybulski 
Wojciech 

ZA 22. Sobiech Katarzyna ZA 

8. 
Domżalski 
Zbigniew 

ZA 23. Sobierajski Tadeusz ZA 

9. 
Hoffleit 
Magdalena 

ZA 24. Soćko Piotr ZA 

10. 
Homza 
Zbigniew 

ZA 25. Turlej Robert ZA 

11. 
Hordejuk 
Bernadeta 

ZA 26. Ulewicz Bożenna ZA 

12. 
Jaskulska 
Sylwia 

ZA 27. Warot Paweł ZA 

13. 
Kazimierczuk 
Marcin 

OBECNY 28. Wilczek Rafał ZA 

14. Kochan Łukasz ZA 29. Wisowaty Bogusław ZA 

15. 
Kozłowski 
Patryk 

ZA 30. Wiśniewska Ewa ZA 

 

21. Przyjęcie protokołu z obrad IX Sesji Sejmiku z dnia 17.12.2024 r.  
 

W związku z brakiem uwag do protokołu, Przewodniczący Sejmiku zarządził 

głosowanie. 

Za przyjęciem protokołu głosowało 28 radnych, przeciw – 1, wstrzymało się – 0. 

 

Imienne wyniki głosowania (Przyjęcie protokołu z obrad IX Sesji Sejmiku z dnia 

17.12.2024 r.): 

 

 

74 X Sesja VII kadencji Sejmiku Województwa Warmińsko-Mazurskiego 

Głosowanie 

17 21. Przyjęcie protokołu z obrad IX Sesji Sejmiku z dnia 17.12.2024 r.  

Typ głosowania jawne Data głosowania:  18.02.2025 13:04 
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Liczba 

uprawnionych 
30 Głosy za 28 

Liczba 

obecnych 
30 Głosy przeciw 1 

Liczba 

nieobecnych 
0 Głosy wstrzymujące się 0 

  Obecni niegłosujący 1 

Kworum zostało osiągnięte 

Uprawnieni do głosowania 

Lp. Nazwisko i imię Głos Lp. Nazwisko i imię Głos 

1. 
Andruszkiewicz 
Piotr 

ZA 16. Kuchciński Marcin ZA 

2. 
Astramowicz-
Leyk Teresa 

ZA 17. Orzechowska Bogusława ZA 

3. 
Bartnicki 
Bogdan 

ZA 18. Piątek Anna ZA 

4. 
Bąkowska 
Maria 

ZA 19. Politewicz Tadeusz ZA 

5. Bobek Jan ZA 20. Ruda Elżbieta ZA 

6. Chyl Marek ZA 21. Słoma Jarosław ZA 

7. 
Cybulski 
Wojciech 

PRZECIW 22. Sobiech Katarzyna ZA 

8. 
Domżalski 
Zbigniew 

ZA 23. Sobierajski Tadeusz ZA 

9. 
Hoffleit 
Magdalena 

ZA 24. Soćko Piotr ZA 

10. 
Homza 
Zbigniew 

ZA 25. Turlej Robert ZA 

11. 
Hordejuk 
Bernadeta 

ZA 26. Ulewicz Bożenna ZA 

12. 
Jaskulska 
Sylwia 

ZA 27. Warot Paweł ZA 

13. 
Kazimierczuk 

Marcin 
OBECNY 28. Wilczek Rafał ZA 

14. Kochan Łukasz ZA 29. Wisowaty Bogusław ZA 

15. 
Kozłowski 
Patryk 

ZA 30. Wiśniewska Ewa ZA 
 

 

22. Sprawy różne. 

 

Przewodniczący Sejmiku poinformował, że procedura składania interpelacji  

za pośrednictwem Przewodniczącego Sejmiku dotyczy tylko interpelacji kierowanych  

do Marszałka Województwa. Natomiast zapytania i wnioski do Wojewody Warmińsko-

Mazurskiego powinny być składane bezpośrednio do Wojewody Warmińsko-Mazurskiego, co 

przyspieszy procedurę i umożliwi szybszą odpowiedź. 
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Radna  Bożenna Ulewicz zwróciła się do wicewojewody, pytając o sytuację  

z pryszczycą, która może dotrzeć do Polski, biorąc pod uwagę wykryte ogniska  

w Brandenburgii. Zapytała, czy województwo ma nowe informacje na ten temat, szczególnie 

w kontekście rozprzestrzeniania się wirusa.  

 

Wicewojewoda Warmińsko-Mazurski, p. Zbigniew Szczypiński poinformował,  

że pytanie jest szczegółowe, dlatego radna powinna zwrócić się o odpowiedź zgodnie  

z procedurą określoną przez Przewodniczącego Sejmiku. Następnie zapewnił, że szczegółowe 

informacje na ten temat zostaną udzielone w odpowiednim trybie, podkreślając wagę 

problemu zarówno dla ludzi, jak i zwierząt. 

 

Radny  Wojciech Cybulski przypomniał swoją prośbę o krótkie przedstawianie 

uchwał przez Członków Zarządu, aby mieszkańcy wiedzieli, nad czym pracują radni, co 

zmieni się w wyniku uchwał i jakie będą korzyści dla mieszkańców. Następnie zapytał 

Marszałka o publikację dotyczącą umowy z Mercosurem, która pojawiła się w biuletynie 

informacyjnym „Warmia i Mazury, Polska, UE”. Zauważył, że zawiera ona informacje bez 

refleksji, co może być traktowane jako propaganda. 
 

Przewodniczący Sejmiku podziękował za pytania i zapowiedział rozważenie 

propozycji radnego Wojciecha Cybulskiego dotyczącej prezentowania informacji  

o uchwałach przez Członków Zarządu. 

 

Radny Paweł Piotr Warot zgłosił zapytanie w sprawie otrzymanego wsparcia 

ze środków unijnych przez spółki zarejestrowane pod adresem Zespołu Szkół z Ukraińskim 

Językiem Nauczania w Górowie Iławeckim i poprosił o odpowiedź na piśmie w tym zakresie. 

 

Radny Patryk Kozłowski zapytał Wicewojewodę Warmińsko-Mazurskiego o sytuację 

z integracją cudzoziemców w województwie, wskazując, że w listopadzie 2024 r. złożył 

interpelację dotyczącą ośrodków integracji, a w odpowiedzi otrzymał informację, że takie 

działania nie są przewidywane. W związku z tym zapytał, czy sytuacja uległa zmianie  

i czy w województwie zostały utworzone centra integracji cudzoziemców. 

 

Radny Łukasz Kochan zapytał o termin przygotowania aktów wykonawczych  

do ustawy o ochronie ludności i obronie cywilnej, które szczegółowo określą zadania 

poszczególnych służb. Ponadto zapytał, czy jest już przybliżona data ich przygotowania. 

 

Marszałek Województwa poinformował, że na wszystkie pytania zostanie udzielona 

pisemna odpowiedź. 

 

 

23. Oświadczenia radnych. 

 

Nie wniesiono. 
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24. Zamknięcie Sesji. 

 

Zamykając obrady X sesji Sejmiku, Przewodniczący Sejmiku podziękował za udział  

w sesji Sejmiku Województwa Warmińsko-Mazurskiego.  

 

 

Przewodniczący Sejmiku 

 

      Bogdan Bartnicki  

 

 

Pełny zapis transmisji z obrad X sesji Sejmiku dostępny jest w Biuletynie Informacji 

Publicznej Urzędu Marszałkowskiego Województwa Warmińsko-Mazurskiego  

w Olsztynie  pod adresem:  

https://bip.warmia.mazury.pl/kategoria/114/sejmik-wojewodztwa-archiwum-z-obrad-sesji-

sejmiku.html oraz na stronie internetowej samorządu województwa pod adresem: 

https://warmia.mazury.pl/wladze-wojewodztwa/sejmik/archiwalne-sesje-sejmiku. 

 

 

Sporządziła:  

 

Sylwia Wiśniewska 

https://bip.warmia.mazury.pl/kategoria/114/sejmik-wojewodztwa-archiwum-z-obrad-sesji-sejmiku.html
https://bip.warmia.mazury.pl/kategoria/114/sejmik-wojewodztwa-archiwum-z-obrad-sesji-sejmiku.html
https://warmia.mazury.pl/wladze-wojewodztwa/sejmik/archiwalne-sesje-sejmiku

